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Van de voorzitter 
Vorig jaar maart kon niemand voorzien hoe 
ingrijpend de gevolgen van Covid19 voor ons 
land zouden zijn. Inmiddels zijn we in een 
derde golf beland. Vrijwel iedereen kent wel 
een familielid, kennis of collega die door 
Covid19 ernstig ziek is geworden of is 
overleden. 
Inmiddels valt het veel mensen steeds 
zwaarder om de geldende maatregelen op te 
volgen en de consequenties daarvan te 
dragen. We zijn met ons allen meer bedreven 
geworden in het gebruik van allerlei digitale 
hulp- en communicatiemiddelen, maar het 
gemis aan echt menselijk contact en 
ontmoeting wordt steeds meer voelbaar. 
Mensen voelen zich eenzaam door beperkt 

contact met anderen of 
door zelfisolatie als ze tot 
een van de medische 
risicogroepen behoren.  
De onzekerheid over de 
economische en sociale 
gevolgen van de 
pandemie is groot, 
ondanks de 
steunmaatregelen van 
de overheid. Kan mijn 
bedrijf overleven, 

behoud ik mijn baan, kan ik mijn studie 
succesvol afronden? Essentiele vragen die 
mensen bezighouden. 
Wat zien we er naar uit om deze nare en 
verwarrende tijd achter ons te laten. 
Gelukkig zijn er positieve ontwikkelingen, 
zoals vaccinatie en het op korte termijn en 
grote schaal beschikbaar komen van 

sneltests. Minister De Jonge verwacht daarom 
dat we een ‘vrij normale zomer tegemoet 
gaan’. Ik hoop van harte dat dit het geval zal 
zijn en we met elkaar deze crisis snel te boven 
zullen komen. Nog even verstandig zijn en 
volhouden is het parool. Het zal u niet ontgaan 
zijn dat de Tweede Kamerverkiezingen eraan 
komen. De campagne met als slogan ‘Nu 
doorpakken’, verloopt voornamelijk langs 
digitale weg. Wel is het CDA zichtbaar in de 
openbare ruimten met nieuwe borden en met 
posters. Onder aanvoering van Wopke 
Hoekstra wordt een perspectief voor ons het 
land geschetst hoe de crisis te boven te komen 
en er sterker uit te komen. Met een overheid 
die de menselijke maat voert, betrouwbaar en 
rechtvaardig is. Drie kandidaten, Pieter 
Omtzigt, Evert-Jan Slootweg en Jaco Geurts, 
hebben zich de afgelopen weken via de 
livestreams, die wij organiseerden met CDA 
Aalten en CDA Achterhoek, aan u voorgesteld 
en verteld wat hun inzet zal zijn voor de 
komende vier jaren. Op de kandidatenlijst 
staat ook Ilse Saris (lijstduwer). De livestreams 
kunt u nog terugkijken via onze website. 
Het campagneteam en andere vrijwilligers die 
betrokken zijn bij de voorbereiding en 
uitvoering van de campagneactiviteiten wil ik 
hierbij hartelijk danken. We gaan voor een 
goede verkiezingsuitslag op 17 maart. 
 
Namens het afdelingsbestuur. 
André Sletering 
Voorzitter CDA-afdeling Winterswijk 
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Verkiezingskoorts 
Nog ruim een week en dan zijn er weer 
verkiezingen! Normaal een tijd met veel grote 
bijeenkomsten of juist leuke acties, maar deze 
keer is alles anders. We zitten nu thuis voor 
ons scherm en kijken naar live-streams, zoals 
die met Pieter, Evert-Jan en Jacco. Hoe goed 
deze live-streams ook zijn verlopen, het kan 
niet tippen aan bijeenkomsten waar je elkaar 
echt ziet en elkaar kunt aanraken. Om die 
reden is het ook extra lastig om in de 
verkiezingssfeer te komen en door de 
anderhalve meter slaat de verkiezingskoorts 
ook moeilijker over. 
Hopelijk zijn we rond de zomer allemaal 
gevaccineerd en kunnen we weer een beetje 
terug naar het vroegere normaal. 
 
Tegelijkertijd gaan we nu ook op weg naar de 
volgende verkiezingen, namelijk de 
gemeenteraadsverkiezingen. Nu begin je dat 
al een beetje te proeven en te merken, want 
de zittende coalitie zet nu alles op alles om 
toch nog resultaten te boeken voordat er 

verkiezingen zijn. Ook 
merken we het doordat 
we als oppositiepartij 
steeds vaker een voet 
tussen de deur krijgen. 
Steeds vaker worden 
moties of 
amendementen van 
ons aangenomen of 
gesteund door meer 
dan alleen Voor 
Winterswijk. 
Ik verwacht daarom 

dat de koorts de komende tijd steeds verder 
zal oplopen en onze standpunten steeds vaker 
worden gesteund.  
 
Als fractie geven we dit laatste jaar nog eens 
extra gas om de standpunten van het CDA zo 
goed mogelijk voor het voetlicht te brengen en 
ons op de kaart te zetten bij de kiezers.  
Om de koorts nog een beetje extra op te 
voeren gaan we binnenkort ook weer aan de 
slag met een verkiezingsprogramma en zijn 
we op zoek naar kandidaten die de fractie 
verder kunnen versterken. De vorige 
verkiezingen hebben laten zien hoe belangrijk 
een goed programma en een stevige lijst is. 

Dus iedereen die goede ideeën heeft voor in 
het programma roep ik bij deze op om dit door 
te geven!  
 
Wim Wassink, 
Fractievoorzitter 
 
Ilse op lijst bij Tweede Kamer-
verkiezingen 
Voor de aankomende verkiezingen sta ik weer 
op de lijst van het CDA op plek 58. Ik vind het 
belangrijk dat de overheid er is voor de burger 
en niet andersom en dat de overheid 
betrouwbaar is. Belangrijke speerpunten in 
ons CDA verkiezingsprogramma. Ook vind ik 
het van groot belang dat de stem van de 
Achterhoek 
wordt gehoord. 
Het is van 
belang dat de 
Achterhoek 
bereikbaar blijft 
zowel over de 
weg als per 
spoor, de 
ziekenhuiszorg 
in de buurt blijft 
en de Achterhoek een fijne plek blijft om te 
wonen en te werken. Ik sta  als lijstduwer op 
de lijst en geef daarmee mijn steun aan het 
CDA. Door de korte lijntjes die wij vanuit 
Winterswijk hebben en houden, wordt onze 
stem, de stem van de regio,  in Den Haag 
gehoord. Laten we ook bij deze Tweede 
Kamerverkiezing de stem van de regio horen! 
 
Alvast dank, Hartelijke groet, 
Ilse Saris 
 
 
Live stream bijeenkomsten met 
Kamerleden 
De afgelopen periode hebben we samen met 
CDA Aalten-Dinxperlo en het CDA Regio 
Achterhoek, maar liefst drie Kamerleden te 
gast gehad via een live stream bijeenkomst. 
Andre Sletering en ik hebben namens het CDA 
Winterswijk deze bijeenkomsten voorbereid. 
Als eerste gast hebben we Pieter Omtzigt 
kunnen verwelkomen. Met Pieter hebben we 
gesproken over de pensioenen en over het 
nieuwe sociale contract. Evert Jan Slootweg 



 
CDA Winterswijk Nieuwsbrief maart 2021 
 

heeft een breed palet aan vragen beantwoord. 
Vragen van zowel de presentatoren als de 
kijkers thuis. Op 5 maart Jaco Geurts aan de 
beurt. Jaco is landbouw woordvoerder en met 

hem is ingegaan op het stikstof dossier en 
gesproken over de toekomst van de 
landbouw. Het was voor ons best spannend 
hoe deze bijeenkomsten zouden verlopen. De 
interactie met de zaal ontbreekt en je bent 
afhankelijk van goede internet verbindingen. 
We kijken terug op geslaagde bijeenkomsten. 
Mocht u deze bijeenkomst niet hebben gezien, 
dan kunt u ze alsnog bekijken via: 
 
Jaco Geurts:  
https://vimeo.com/520056554/b07a56a5a6 
Evert Jan Slootweg:  
https://vimeo.com/514198529/778bae5f00 
Pieter Omtzigt: 
https://vimeo.com/505171003/30b39653a4 
 
Hopelijk treffen we elkaar binnenkort weer in 
een van de vele zaaltjes die de Achterhoek rijk 
is. De Kamerleden kijken hier zeer naar uit. 
 
 
CDA en de landbouw 
Vrijdag 5 maart was er een online 
verkiezingsbijeenkomst met Jaco Geurts. Hij 
is een van de huidige Gelderse Tweede 
Kamerleden en staat ook voor de komende 
verkiezingen op de lijst.  
 
Jaco Geurts heeft o.a. landbouw en 
voedselvoorziening, het stikstofdossier en 
plattelandsontwikkeling in zijn portefeuille. We 
hebben een goed gesprek gehad dat u 
trouwens nog kunt terugkijken op onze 
website. 
 

Het was mooi om te horen dat het CDA achter 
de boeren staat en met 
hen mee wil denken over 
oplossingen voor de 
stikstofcrisis. De 
stikstofcrisis is van ons 
allemaal maar sommige 
partijen kijken de 
veehouderij aan als de 
grote boosdoener. Jaco 
gaf aan dat er inderdaad 
een opgave ligt voor de 
landbouw, maar dat 
halvering van de 
veestapel een hele verkeerde keuze zou zijn. 
Dit raakt niet alleen de boeren, maar ook de 
bedrijven en instellingen die direct verbonden 
zijn aan de agrarische bedrijven.  
Bij het landbouwbeleid vindt het CDA dat het 
verdienmodel van de boeren het uitgangspunt 
moet zijn. Politici kunnen van alles bedenken, 
maar de boeren moeten voldoende verdienen 
om de investeringen te kunnen doen. Het CDA 
is er voorstander van dat de ondernemers 
doelen krijgen die ze moeten halen in plaats 
van voor te schrijven hoe ze hun bedrijf 
moeten runnen.  
 
Doorpakken voor een sterke en eerlijke 
economie! 
 
Wim Elferdink 
Raadslid 
 


